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No Adı-Soyadı Görevi İmza 

1. 
 
SİNAN YILDIRIM 
 

MESLEK KOMİTE BAŞKANI  

2. ERHAN CEYLAN 
MESLEK KOMİTE BAŞKAN 
YARDIMCISI 

 

3. METİN LAÇİNOK MESLEK KOMİTE ÜYESİ  

4. MUSTAFA AKIN MESLEK KOMİTE ÜYESİ  

5. ULAŞ AKIN MESLEK KOMİTE ÜYESİ  

G Ü N D E M  

1. Açılış ve yoklama, 
2. Bir önceki meslek komite kararlarının değerlendirilmesi, 
3. Mesleki sorunların görüşülmesi, 
4. Dilek ve Temenniler, 

 
 

Toplantı, 17.06.2021 tarihinde Meslek Komite Başkanı Sinan YILDIRIM Başkanlığında “Zoom 
Programı” üzerinden online olarak gerçekleştirilmiştir.   

 
K A R A R L A R  
 

No Karar Açıklaması 
Planlanan 

Gerçekleşme 
Tarihi 

Sorumlu 

0 7 / 2 0 .  

Bir önceki meslek komite kararlarının 
değerlendirilmesi maddesinde;  

25.05.2021 tarihinde gerçekleştirilen meslek 
komite toplantı kararları meslek komite 
üyeleriyle paylaşılmıştır.  

 

17.06.2021 
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Mesleki sorunların görüşülmesi maddesinde; 

 
 Mobilya sektöründe KDV indiriminin 

devam etmesi talebi iletildi.  
 Düzenli vergi ödemesi yapan 

mükelleflere vergi indirimi yapılması 
ve verginin ödemelerinin cazip hale 
getirilmesi talebi iletildi. 

 TOBB tarafından paylaşılan haftalık 
ekonomi bülteni komite üyeleriyle 
paylaşılmıştır.  

 Komite üyeleri sektörel sorunlar, 
günlük piyasa koşulları ve gelişmeler 
hakkında karşılıklı görüş alışverişinde 
bulunmuşlardır. 
 

 Sevil OYUR 

0 7 / 2 2 .  

Dilek ve temenniler maddesinde,  

Uşak TOBB Mesleki ve teknik Anadolu Lisesi 
Mobilya Bölümü Öğretmeni Ali İhsan Seval, 
öğrencilerinin stajda yaşadıkları sorunları 
aktardı. Ayrıca aşağıdaki konularla ilgili 
çalışma yapılması talebini iletti. 

 İşletmede beceri eğitimi konusunda 
işverenlere bilgi verilmesi, 

 Stajın son iki yıl olması, 
 Meslek liselerinin tanıtım eksikliğinin 

giderilmesi gerektiği, 
 Meslek lisesinde üretilen ürünlerin 

tanıtımlarının yapılması konularını 
bildirdi.  

Yönetim kuruluna arz olur. 

 
Sevil OYUR 

 


